

股息選擇表格

DIVIDEND ELECTION FORM

客戶號碼 Client A/C No. : _____

客戶名稱 Client Name : _____

茲授權 貴公司依照本人/吾等作出以下股息選擇指示。

This is to authorize your Company to act in accordance with my/our following dividend election instruction.

本人/吾等明白倘並沒有於第三項選擇填上正確股份數目，貴公司將代為收取全部現金股息。

I/We understand that if the number of shares is not given appropriately in the third option, your Company will arrange to receive the dividend in **Cash** on my/our behalf.

本人/吾等欲選擇收取 _____ (股票編號 _____) 於截止過戶日期持有之
_____ 股份數目之股息決定如下：

I/We would like to receive the _____ (Stock Code _____) dividend on _____
shares as at book close date as follows:

請在合適□內“✓”

Please “✓” in the appropriate □.

請按照該公司宣佈之股息計算方式以全部 現金 股息方式代取
Wholly in CASH according to the Company's dividend calculation

請按照該公司宣佈之股息計算方式以全部 新股份 股息方式代取
Wholly in SCRIP according to the Company's dividend calculation

部份選擇 : 按照該公司宣佈之股息計算方式以 現金 股息方式代取之股份數目 _____
Partially Election : Wholly in CASH according to the Company's dividend calculation based on _____ shares

按照該公司宣佈之股息計算方式以全部 新股份 股息方式代取之股份數目 _____
Wholly in SCRIP according to the Company's dividend calculation based on _____ shares

客戶簽署(公司蓋章)
Client's Authorized Signature(s)
(With Co. Chop) _____

日期 _____

For Internal Use Only

Settlement			
Signature Verified by _____	Handled by _____	Approved by _____	Date _____